

Referat af DSØ-møde d. 9.1.14 hos Thomas.

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Skolemælkscup i Ry afholdes d. 27.2.

Rita laver brevene til kommunerne og skolerne færdige og sender dem rundt til hurtigt gennemsyn. Skal udsendes i uge 3.

2. Forberedelse af Rep.mødet d. 13.3. i Gjern

- Praktiske ting

Finn har styr på mad og hal.

- Kursus

Camilla er klar med 1 times snak og 2 timer med praktik i hallen. Nogle afprøvede forløb gennemføres

- Invitation

Joan laver denne, så snart de sidste forhold omkring kurset er på plads. Der inviteres direkte, også til skoleledere, og også til ikke medlemmer, da vi vil bruge kurset som PR. Dette kan forhåbentlig blive nogens øjenåbner i forhold til DSØ, derfor gør T&T lidt ekstra ud af invitationen i år

- Kontingentændring, valg mm

Kan vi indtænke mere aflønning, så vi ind imellem kan frikøbes til arbejde med skoleidræt/arrangør mm. Da vi mangler overblik i hvordan forholdene bliver fremadrettede, besluttede vi, at lægge op til debat om dette, uden at der nødvendigvis ændres i betalingen næste år.

Joan, Poul og Karin er på valg. Karin og måske Poul skal indvælges som personlige medlemmer.

Suppleanter: Vores nuværende spørges om de vil genopstille. Karin foreslår sin kollega Casper som en mulighed

Henning spørges ad dirigentjobbet.

Sidste dag til indkaldelse til rep.mødet via hjemmesiden er d. 30.1

Endelig dagsorden, Beretning, Vedtægter og foreløbigt regnskab skal på 4 uger før mødet.

3. Beretning

Joan samler alt det indsendte. Der blev samlet op på antallet af deltagende børn.

Skolemælkscup skal der først skrives om i -14, da det er her stævnerne afvikles

Det blev aftalt at beretningen gennemgås/kommenteres af den enkelte ansvarlige.

4. Web-kursus og formandsmøde

Karin henter Truels og Thomas i Skanderborg kl. 16.05 ved Skanderborg Real. Der er sendt besked til Rikk.

5. Høvdingebold

Christians invitation rundsendes i Silkeborg som øjenåbner. Alle andre steder er der inviteret og klart til afholdelse, så den nye invitation bruges først næste år.

6. Trøjer

*Gives fremover til vinderskolerne i DM-disciplinerne, som så selv sørger for at sætte skolenavn (og evt. personligt navn og nr. på)
Dem vi har nu gives til /sendes til Beder, Strandskolen og Aunings skoles atletikdeltagere.
Bestyrelsen skal efter rep.mødet have nyt tøj med nyt logo*

7. Nyt om skolereformen – er vi klar?

Vi skal arrangere en masse kurser.

Tvivlsspørgsmål har vi måske et bud, på så medlemmerne opfordres til at henvende sig til os ved sådanne.

Karin viste, hvordan hendes skoles fagudvalg forbereder reformen. Der er sat fokus på læringsmål og tegn på, at de nås. Desuden arbejdes med at lave et stort lager af ideer til lektier i idræt.

8. Basketmøde i Århus

*Thomas har været inviteret med til et møde, hvor en række personer udtrykte ønske om, og kom med løse ideer til, hvordan man evt. kan profilere basketball i forbindelse med festugen
Kan der laves et stævne? Hvordan afvikles det? Hvem kan deltage? Også Birger Christensen deltog i mødet, og han vil sikkert blive en mere central person end vi bliver.
Næste møde holdes kun for foreninger i Århus.*

Thomas fik indblik i vilkårene for Firepuljen. Denne kan forbundene få penge fra, hvis de står for undervisning 4 gange og afvikler kurser for lærerne. Thomas kontakter Mathias angående planlægning af kurser og elevaktiviteter. Så vi kan få samarbejde op at køre med lokale foreninger. Vi forestiller os kurser placeret i sensommeren.

9. Gymnastikkurser i Auning.

Martin er på plads med kursus i redskaber og spring tirsdag i uge 6

Endnu intet svar fra Rikke omkring kursus i rytmisk gymnastik

Joan arbejder videre.

Der skal snarest noget på hjemmesiden om kurserne og også om onsdagens kurser i "Håndbold i skolen" og "Sæt Skolen I Bevægelse"

10. Softball-workshop

Rod Moor, Århus har været på Mølleskolen med amerikansk rundbold (forenklet form for softball) Der spilles med bløde bolde, bløde bats og med rigtige baser og handsker. Rettet mod børn fra 2-6 årg. Forbundet vil gerne lave workshops for lærere.

Tilbud på hjemmesiden på hjemmesiden efter omlægningen

Vi vil i det hele taget lave en liste med kursustilbud til hjemmesiden, som skolerne kan byde ind på løbende.

11. Eventuelt

Oprydning i konference nødvendig. Alt fra -11 og -12 flyttet til en mappe. Det blev aftalt, at vi fremover skal skrive flere overskrifter på diverse meddelelser, så der lettere kan slettes i "småsnak".

Stor tak til Thomas og familie for at træde hurtigt til som reserver

Karin B. 10.1.14